
 
YMPÄRISTÖNSUOJELU- JA MAA-AINESLAIN MUKAINEN LUPA KIINTEISTÖILLE 
JOUTOKALLIO 834-411-8-210 JA ALI-JOUTO 834-411-8-205 / HÄMEEN KULJETUS OY 
   
YMPAR 13.10.2021 § 92    
      
 

Hämeen Kuljetus Oy on hakenut yhdistettyä maa-ainesten otto- ja 
ympäristölupaa kiinteistöille Joutokallio 834-411-8-210 ja Ali-Jouto 834-
411-8-205. Kiinteistöt sijaitsevat osoitteessa Vastustie 59, Kaukjärven 
kylässä. Varsinainen ottoalue sijaitsee kiinteistöllä Joutokallio, mutta 
muita toimintoja, kuten varastointia ja murskausta voidaan toteuttaa 
myös kiinteistöllä Ali-Jouto. 
 
Kyseessä on olemassa oleva ottamisalue. Ottamisalueen pinta-ala on 
1,60 ha. Kokonaisottomäärä on 47 000 m3ktr. Lupaa haetaan 
kymmeneksi vuodeksi. Nyt haettava ottosyvyys (+ 120,00) on sama 
kuin aiemmin myönnetyssä luvassa (Ymp 22.6.2011 § 71).  
 
Lupaa haetaan myös toiminnan aloittamiseen muutoksenhausta 
huolimatta.  
 
Hakemus on tullut vireille 16.7.2021. Hakemuksesta on jätetty yksi 
muistutus ja annettu yksi lausunto.  
 
Hakemuksen käsittelyyn liittyvät asiakirjat ovat nähtävissä seudullisessa 
ympäristönsuojelussa kaupungintalon 3. kerroksessa ja kokouksessa.  
 

Liite:  Maa-aines- ja ympäristölupapäätös 
 
Lapsivaikutusten arviointi (Kvalt 60 §, 23.9.2019) 

Päätöksen lapsivaikutukset: Ei 
 
Yritysvaikutusten arviointi (Kvalt 66 §, 20.12.2010): 

Vaikuttaako yritysten kilpailutilanteeseen: Kyllä/Ehkä/Ei  
Onko päätöksellä vaikutuksia yritysten määrän kehittymiseen: Ehkä 
Vaikuttaako päätös positiivisesti työpaikkojen muodostumiseen: Ehkä 
Onko palvelu mahdollista ulkoistaa: Ei 

 
Valmistelija: Ympäristötarkastaja Marika Sarkkinen, puh. (03) 4141 5224 
 
Päätösehdotus: Ympäristölautakunta päättää hyväksyä liitteenä olevan lupapäätöksen 

ja myöntää ympäristönsuojelu- ja maa-aineslain mukaisen luvan 
Hämeen Kuljetus Oy:lle tiloille Joutokallio 834-411-8-210 ja Ali-Jouto 
834-411-8-205. 

 
Käsittely kokouksessa 

Kunnanhallituksen edustaja Maija-Stiina Rahkonen saapui kokouksen 
tämän asian esittelyn aikana kello 17.05. 
Ympäristötarkastaja Marika Sarkkinen esitteli asiaa kokouksessa kello 
17.04 – 17.12. 
 

Päätös:  Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 


